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Pytania akcjonariusza zgłoszone w trybie art. 428 KSH 

Przedmiotowe informacje są konieczne dla prawidłowej oceny sporządzonego sprawozdania finansowego Spółki Polenergia S.A. z siedzibą w Warszawie za 

2024 rok.  

Lp. Pytanie  Odpowiedź  

I. Polenergia Fotowoltaika  

1. 

Czy Spółka posiada w ofercie produkt PV-as-a-Service polegający na 
zainstalowaniu paneli fotowoltaicznych przez dostawcę usługi i ich 
długoterminowy wynajem klientowi? 

Spółka Polenergia Fotowoltaika posiada w swojej ofercie produkt PV-as-a-
Service świadczony we współpracy z Partnerami zewnętrznymi. 
Rozwiązanie skierowane jest do potencjalnych Inwestorów planujących 
instalacje fotowoltaiczne o mocy 250 kWp i większej. 

2. Czy były przeprowadzane analizy wejścia spółki na rynek ukraiński?  Takie analizy nie były przeprowadzane. 

3. 

Czy spółka może podawać liczbę instalacji (PV, magazyny, pompy 
ciepła) w podziale na B2C, B2B, B2P.  
Obecnie przy ogromnym spadku instalacji B2C informacja w podziale na 
obszary byłby cenna do oceny działalności w szczególności 
uwzględniając fakt, że spółka chce rozwijać segment B2B i instalacje 
50kw.  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

4.  
Czy w związku z istotnym spadkiem dynamiki przyrostu nowych 
instalacji PV w Polsce w spółce nastąpiły równie istotne zwolnienia 
pracowników?  

Spółka na bieżąco reaguje na zmiany rynkowe i dostosowuje zarówno 
strukturę organizacyjną, jaki i zasoby osobowe do zmiennych warunków. 
W IV kwartale 2024 nastąpiło znaczące zmniejszenie zatrudnienia 

5. 

Jak Zarząd Spółki ocenia dokonaną akwizycję Spółki Edison Energia 
obecnie Polenergia Fotowoltaika?  
Mając na względzie np.: wyniki finansowe Polenergia Fotowoltaika 
Zysk netto 2022: 5 040 954,66 PLN  
Zysk netto 2023: 1 214 375,61 PLN  

Zgodnie z art. 428 § 1 k.s.h. podczas obrad walnego zgromadzenia zarząd 
jest obowiązany do udzielenia akcjonariuszowi na jego żądanie informacji 
dotyczących spółki, jeżeli jest to uzasadnione dla oceny sprawy objętej 
porządkiem obrad. Przedmiotem pytań może być zatem wyłącznie 
przekazanie określonych informacji, a nie dokonanie przez Zarząd oceny 
lub analizy. W związku z powyższym Zarząd nie przekazuje oceny 
określonych zdarzeń. 
 

6. 

Czy są jakieś perspektywy na poprawę wyników finansowych? Zgodnie z art. 428 § 1 k.s.h. podczas obrad walnego zgromadzenia zarząd 
jest obowiązany do udzielenia akcjonariuszowi na jego żądanie informacji 
dotyczących spółki, jeżeli jest to uzasadnione dla oceny sprawy objętej 
porządkiem obrad. Przedmiotem pytań może być zatem wyłącznie 
przekazanie określonych informacji, a nie dokonanie przez Zarząd oceny 
lub analizy. W związku z powyższym Zarząd nie przekazuje oceny 
określonych zdarzeń. 
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7. 

Spółka w 2024 r. zatrudniała osoby zajmujące się małą energetyką 
wiatrową dla klientów indywidualnych i firm czy udało się zrealizować 
jakieś projekty w tym segmencie?  
Czy Spółka planuje dalej rozwijać ten segment sprzedaży? 

 W 2024 roku spółka zatrudniała osobę odpowiedzialną za przygotowanie 
oferty dla małej energetyki wiatrowej, po szczegółowej analizie procesu 
inwestycyjnego oraz dostępnych rozwiązań technicznych, potencjału rynku 
i marżowości wdrożenie zostało wstrzymane. Jeżeli będą dostępne na 
europejskim rynku rozwiązania o satysfakcjonującej jakości pod kątem 
technicznym, Spółka wróci do wdrożenia. 

8.  
Co dalej z czeską spółką Polenergia Solarni? czy projekt należy uznać 
za zakończony? Strona internetowa czeskiej spółki już nie istnieje w 
dotychczasowej formie. 

Rozpoczęto proces likwidacji spółki Polenergia Solarni. 

9. 
Jakie łączne straty przyniosła spółka Polenergia Solarni w okresie 
funkcjonowania?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

II.  Lądowe farmy wiatrowe   

1. 

Przy obowiązywaniu ustawy wiatrakowej na 700 metrów spółka 
określała swój portfel projektów na poziomie prawie 1500 MW czy 
zmiana ustawy na 500 metrów wpłynie na zwiększenie mocy 
planowanych projektów. 

Złagodzenie ustawy 10 H (do 500m) zasadniczo nie zmieni potencjału 
obecnie posiadanego przez Spółkę portfela projektów, choć może wpłynąć 
na przyspieszenie harmonogramu ich realizacji. 

2. 

Proszę o informacje dla jakiej liczby MW otrzymano zgodę na 
przyłączenie do sieci? 

Zgodnie z informacjami opublikowanymi w raporcie rocznym za rok 2024, 
łączna moc projektów lądowych farm wiatrowych w fazie rozwoju w Polsce 
wyniosła 1191 MW. Informacja o liczbie MW, dla których uzyskano zgodę 
na przyłączenie do sieci, stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

3. 

Proszę o odpowiedź dla jakiej liczby MW zostały zabezpieczone 
lokalizacje? 

Zgodnie z informacjami opublikowanymi w raporcie rocznym za rok 2024, 
łączna moc projektów lądowych farm wiatrowych w fazie rozwoju w Polsce 
wyniosła 1191 MW. Informacja o liczbie MW, dla których zostały 
zabezpieczone lokalizacje, stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

4. 

Zgodnie z artykułami prasowymi cytat: „(… w rejonie Szymankowa 
Polenergia chciałaby zbudować najwięcej elektrowni, a kolejne w okolicy 
Lichnówek Drugich i Lichnów od strony zakładu rolnego)” wójt Gminy 
Lichnów.  
W lutym 2024 r. w gminie Lichnowy rozpoczęto budowę masztu 
meteorologicznego Proszę o informację o jakiej mocy elektrownie 
wiatrowe Spółka planuje zrealizować na wskazanym obszarze? 

 Na ten moment nie wydano decyzji administracyjnych, z których 
wynikałaby maksymalna moc turbin. Zgodnie z przyjętymi przez Rady 
Gmin uchwałami o przystąpieniu do sporządzenia miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego, określono maksymalną średnicę 
wirnika elektrowni wiatrowych wraz z łopatami do 200 metrów oraz 
całkowitą wysokość do 300 metrów.   

5. Kiedy zakończą się pomiary wiatru w gminie Lichnowy? Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

6. 
Czy spółka jest zainteresowana rozwojem projektów onshore w 
Ukrainie? Czy były prowadzone analizy w tym zakresie? wstępne 
rozmowy? 

Nie, spółka nie jest zainteresowana rozwojem projektów onshore w 
Ukrainie. 

7. Czy w 2025 r. zostanie podjęta FID dla FW Bądecz?  Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 
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8. 

Na jakim etapie developmentu znajdują się farmy wiatrowe w Rumunii?  
Zgodnie z prezentacją inwestorską z lutego 2024 r. zakładano, że faza 
CAPEX zakończy się do 2028 r. czy jest to aktualne?   

Działalność w czwartym kwartale 2024 r. skupiała się na procedurze 
środowiskowej oraz uzyskaniu ostatnich decyzji i pozwoleń  
niezbędnych do przyjęcia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego (ro: PUZ) oraz rozpoczęciu procedury środowiskowej do 
pozwolenia na budowę. 

9. 
W którym roku spółka zakłada podjęcie końcowej decyzji inwestycyjnej 
dla Projektów w Rumunii?  

Realizowany plan zakłada, że projekty wiatrowe w Rumunii osiągną 
gotowość do budowy w roku 2026. 

10. 

Nabycie farm wiatrowych w Rumunii zostało określone w 2024 r. jako 
pierwszy znaczący krok w kierunku dywersyfikacji geograficznej.  
Czy w nowej strategii do 2030 planowany jest jakiś drugi krok? Brak 
informacji w tym zakresie. 

Spółka aktywnie analizuje możliwości ekspansji na inne rynki, jednak 
kluczowym kryterium pozostaje maksymalizacja wartości dla 
akcjonariuszy, w szczególności w obliczu ryzyk związanych z tego typu 
projektami. Jeśli potencjalna inwestycja spełni te wymagania i zostanie 
oceniona pozytywnie przez Zarząd, rozważona zostanie jej realizacja. 

11.  
Czy spółka prowadziła w 2024 jakiekolwiek negocjacje zakupu 
projektów onshore/PV poza granicami kraju? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

III. Morskie Farmy Wiatrowe   

1. 
Kiedy Spółka przedstawi akcjonariuszom prognozowaną roczną 
EBITDĘ tylko dla MFW Bałtyk II i MFW Bałtyk III? 

Spółka nie publikuje prognoz finansowych. 

2. 

Zgodnie z Raportem bieżący 8/2024 dotyczącym ZAWARCIA PRZEZ 
SPÓŁKI PROJEKTOWE REALIZUJĄCE PROJEKTY MORSKICH 
FARM WIATROWYCH UMÓW NA DOSTAWĘ TURBIN 
WIATROWYCH I UMÓW NA WYKONYWANIE SERWISU 
GWARANCYJNEGO 
Wskazano, że „Na podstawie Umów Serwisowych Wykonawca udzielił 
Spółkom Projektowym gwarancji wydajności.”  
Proszę o wskazanie tej wartości jaka została zagwarantowana przez 
Siemens Gamesa Renewable Energy?  
 
Artykuły branżowe sugerują wydajność (load facotr) nowoczesnych 14-
15MW turbin na poziomie ponad 50% (min. 4 320 godz. na rok).  

W okresie gwarancyjnym producent zapewnia gwarancję wydajności 
instalacji na odpowiednim poziomie zgodnym ze standardem rynkowym 
oraz gwarancję dostępności zgodną z międzynarodowymi normami. 
Bardziej szczegółowe informacje w tym zakresie stanowią tajemnicę 
przedsiębiorstwa. 
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3. 

O jakich parametrach turbiny są zakładane przez Spółkę dla Projektu 
MFW Bałtyk I (MW).  
Zgodnie z informacjami rynkowymi w latach 30 XXI wieku będą 
montowane już turbiny wiatrowe o mocy jednostkowej powyżej 20 MW. 
Zgodnie z obecnym stanem zaawansowania prac i kalkulowaniem ceny 
do aukcji w 2025 r. Spółka powinna już mieć poczynione w tym zakresie 
szczegółowe założenia.  
 
W decyzji środowiskowej dla MFW Bałtyk I, RDOŚ-Gd-
WOO.420.35.2022.AJ.24 z dnia 03.12.2024 r. wskazano imponujące 
parametry turbiny maksymalna średnica rotora nie większa niż 315 m 
oraz maksymalna wysokość całkowita nie większa niż 350 m.  
 
Parametry zapisane w decyzji środowiskowe pasują pod nowe wielkie 
turbiny np.: SG DD-276 o mocy 21,5 MW i średnicy wirnika do 280 
metrów.  
 
Dla porównania wybrany dla MFW Bałtyk II i MFW Bałtyk III, Siemens 
Gamesa SG 14-236 DD maksymalna średnica rotora to tylko 236 
metrów. Jest to gigantyczna różnica, która sugeruje, że turbiny w MFW 
Bałtyk I będą jeszcze większe.  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa.  

4. 

Czy większe turbiny planowane wg decyzji środowiskowej dla MFW 
Bałtyk I, charakteryzują się większym współczynnikiem wykorzystania 
mocy?  
Zgodnie z obecnym stanem zaawansowania prac i kalkulowaniem ceny 
do aukcji w 2025 r. Spółka powinna już mieć poczynione w tym zakresie 
szczegółowe założenia.  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa.  

5. 

Kiedy spółka podsumuje całkowity budżet projektu wg podpisanych 
umów dla Fazy I offshore?  
Zgodnie z informacją wszystkie kluczowe umowy dla projektów offshore 
zostały zabezpieczone w związku z powyższym proszę o informację jaki 
jest aktualnie szacowany całkowity CAPEX projektów MFW Bałtyk II i 
MFW Bałtyk III? 

Wszystkie informacje dotyczące budżetu Devex Projektu w zakresie 
wymaganym przez przepisy były przekazywane na bieżąco na rynek. 
Wobec tego Spółka nie planuje odrębnego podsumowania budżetu tej 
fazy. 
Budżet fazy III (CAPEX) zgodnie z wcześniejszymi komunikatami 
giełdowymi będzie komunikowany po przyjęciu tego budżetu w ramach JV. 
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6 

W 2028 r. rozpocznie się komercyjny etap użytkowania offshore czy w 
związku z tym można założyć, iż już w 2028 r. EBITDA Spółki będzie 
kształtowała się na poziomie około 1,6 MLD PLN? 
W tym przypadku nie chodzi o prognozy finansowe tylko o stwierdzenie 
czy już od 2028 r. można oczekiwać istotnego zwiększenia EBITDA 
Spółki w wyniku działalności komercyjnej offshore Faza I. 

Spółka nie publikuje prognoz finansowych. Strategiczny cel na rok 2030 
zakłada osiągnięcie EBITDA na poziomie 1,6 mld PLN i taka informacja 
była przekazana w raporcie giełdowym.    

7. 

Zgodnie z harmonogramem budowy offshore czy w 2027 r. Spółka 
przewiduje już pierwsze przychody z tytułu rozruchu pierwszych 
wiatraków na morzu?  

W 2027 roku zaplanowano osiągnięcie stanu gotowości projektów offshore 
do wytwarzania energii elektrycznej w okresie rozruchu. Uzyskanie 
przychodów ze sprzedaży energii elektrycznej w tym okresie jest zależne 
od pozytywnego zakończenia procedowanych obecnie zmian 
legislacyjnych. 

IV. Magazyny energii i elektromobilność    

1. 

Czy w 2025 r. zostaną rozpoczęte inwestycje w zakresie przemysłowych 
wielkoskalowych bateryjnych magazynów energii?   
Czy magazyny komercyjne, będą świadczyć usługi związane z 
elastycznością sieci, ale również usługi regulacyjne, a także dotyczące 
arbitrażu cenowego? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

2. 
Czy spółka zakłada w 2025 r. zakłada dostawienie magazynów energii 
do istniejących PV albo farm wiatrowych?  

Spółka analizuje taką możliwość. O wszelkich podjętych decyzjach Spółka 
poinformuje w odpowiednim trybie i czasie. 

3. 

Czy Spółka może podać konkretne plany w zakresie magazynów 
energii? Obecnie przekazane informacje w nowej Strategii zostały 
przedstawione łącznie z farmami PV i są szczątkowe, i nie wiadomo czy 
to będzie 1MW czy 20 MW w magazynach energii.  
„Strategia zakłada dalszy rozwój projektów fotowoltaicznych w oparciu 
o istniejące aktywa (w ramach cable pooling), w połączeniu z 
magazynami energii (łącznie zwiększenie o mocy 100 MW).”  

Spółka dąży do realizacji projektów o istotnej mocy. Aktualnie posiadany 
portfel projektów magazynów energii istotnie przewyższa cele strategicznie 
Grupy w tym obszarze. W perspektywie ujętej w strategii spółka planuje 
zwiększyć moce w segmencie fotowoltaiki w połączeniu z magazynami 
energii łącznie o 100 MW.   

4. 

Spółka w zakresie emobility podaje informację o zabezpieczonych 
lokalizacjach pod stacje ładowania choć oczywiście nie wiadomo, czy 
stacje zostaną wybudowane czy można podać taką informację dla 
magazynów energii? Tzn. aktualnie posiadany portfel projektów 
magazynów energii oczywiści nie wiadomo, czy on zostanie 
wybudowany bo nie ma FID.   

Na ten moment Spółka nie publikuje takich informacji. Nie wykluczamy, że 
w przyszłości zostaną one upublicznione. 

5.  
Czy po uruchomieniu rooamingu na stacjach ładowania spółka 
odnotowała istotny wzrost zainteresowania ładowarkami w swojej sieci?   

Tak, po uruchomieniu roamingu na stacjach ładowania spółka odnotowała 
wzrost zainteresowania ładowarkami w swojej sieci. 
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V. Farmy fotowoltaiczne   

1. 

Dla ilu MW w projektach PV zostały zabezpieczone tytuły prawne do 
gruntów? 

Zgodnie z informacjami opublikowanymi w raporcie rocznym za rok 2024, 
łączna moc projektów PV w fazie rozwoju w Polsce wyniosła 805 MW. 
Informacja o liczbie MW, dla których zostały zabezpieczone tytuły prawne 
do gruntów, stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

2. 

Dla ilu MW w projektach PV otrzymano zgodę na przyłączenie do sieci? Zgodnie z informacjami opublikowanymi w raporcie rocznym za rok 2024, 
łączna moc projektów PV w fazie rozwoju w Polsce wyniosła 805 MW. 
Informacja o liczbie MW, dla których otrzymano zgodę na przyłączenie do 
sieci, stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

3. 

Dla ilu MW w projektach PV zostały wydane decyzje środowiskowe? Zgodnie z informacjami opublikowanymi w raporcie rocznym za rok 2024, 
łączna moc projektów PV w fazie rozwoju w Polsce wyniosła 805 MW. 
Informacja o liczbie MW, dla których zostały wydane decyzje 
środowiskowe, stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

4. 

Dla ilu MW w projektach PV uzyskano pozwolenia na budowę? Zgodnie z informacjami opublikowanymi w raporcie rocznym za rok 2024, 
łączna moc projektów PV w fazie rozwoju w Polsce wyniosła 805 MW. 
Informacja o liczbie MW, dla których uzyskano pozwolenia na budowę, 
stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

5. 

Dla ilu MW w projektach PV złożono wnioski o wydanie decyzji 
środowiskowej? 

Zgodnie z informacjami opublikowanymi w raporcie rocznym za rok 2024, 
łączna moc projektów PV w fazie rozwoju w Polsce wyniosła 805 MW. 
Informacja o liczbie MW, dla których złożono wnioski o wydanie decyzji 
środowiskowej, stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

6. 

Dla ilu MW w projektach PV złożono wnioski o pozwolenia na budowę? Zgodnie z informacjami opublikowanymi w raporcie rocznym za rok 2024, 
łączna moc projektów PV w fazie rozwoju w Polsce wyniosła 805 MW. 
Informacja o liczbie MW, dla których złożono wnioski o pozwolenia na 
budowę, stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

7. 

Czy spółka zabezpieczyła tytuły prawne do gruntów poza granicami 
Polski?  
Zgodnie z ogłoszeniami o pracę w 2023 r. poszukiwani byli pracownicy 
do spraw rozwoju projektów fotowoltaicznych i wiatrowych w Polsce i UE 
(kraje Bałtyckie i kraje południa Europy).  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

8. 
Czy spółka jest zainteresowana rozwojem projektów PV na Ukrainie? 
Czy były prowadzone analizy w tym zakresie? 

Nie, spółka nie jest zainteresowana rozwojem projektów PV w Ukrainie. 
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9. 

Kiedy spółka zakończy realizację projektu Świebodzin I (10,5 MW)? 
Na stronie internetowej spółki wciąż zamieszczony jest zapis 
„Planujemy budowę projektu elektrowni słonecznej, który uzyskał 
wsparcie w ramach aukcji OZE przeprowadzonej w grudniu 2021 roku – 
FF Świebodzin 1. Gotowy do budowy jest również projekt FF Świebodzin 
2 o mocy 10,5 MWp.” Stan na dzień 07.04.2025 r.  

Spółka analizuje możliwość wyprowadzenia mocy z projektu PV 
Świebodzin I bezpośrednio do odbiorców końcowych Decyzja inwestycyjna 
będzie podejmowana po zabezpieczeniu technicznie i ekonomicznie 
uzasadnionego rozwiązania wyprowadzenie mocy. Realizacja projektu w 
harmonogramie aukcyjnym tj. 33 miesięcy od dnia uzyskania wsparcia w 
ramach aukcji OZE nie było możliwe ze względu na w/w sprawy 
przyłączeniowe. 

10. 

Jaki plan ma Spółka na rozwiązanie problemów projektów PV 
Świebodzin I i II.  
Czy w 2025 r. zostaną podjęte stosowne decyzje? 
Jak wygląda kwestia terminu zakończenia projektu w stosunku do 
wymagań aukcji URE?  

Spółka analizuje możliwość wyprowadzenia mocy z projektu PV 
Świebodzin II bezpośrednio do odbiorców końcowych Decyzja 
inwestycyjna będzie podejmowana po zabezpieczeniu technicznie i 
ekonomicznie uzasadnionego rozwiązania wyprowadzenie mocy. 
Realizacja projektu w harmonogramie aukcyjnym tj. 33 miesięcy od dnia 
uzyskania wsparcia w ramach aukcji OZE nie było możliwe ze względu na 
w/w sprawy przyłączeniowe. 

 

11. 

Zgodnie z BIP Gminy i Miasta Żuromin Polenergia Farma Wiatrowa 27 
zawnioskowała o sporządzenie zintegrowanego planu inwestycyjnego 
dla urządzeń przesyłowych w części obrębów Dębsk, Kliczewo Duże 
oraz Wólka Kilczewska.  
Proszę o informację, kiedy planowana jest budowa farmy 
fotowoltaicznej?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

12. 

Zgodnie z informacjami BIP Gminy i Miasta Żuromin planowana jest 
budowa około 90MW farmy fotowoltaicznej. Proszę o informację czy to 
jest aktualnie największa planowana farma fotowoltaiczna w grupie 
Polenergia?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

VI. Gaz i wodór  

1. 

Dnia 22.12.2022 r. została wydana decyzja środowiskowa zgody na 
realizację przedsięwzięcia pod nazwą „Budowa jednostki szczytowej 
zasilanej gazem ziemnym”. 
(RIG.6220.5.5.2022 Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Sarzyna).  
Kiedy Spółka planuje rozpocząć realizację inwestycji ENS Picker?  Wg 
informacji z lat 2023-2024 zakończenie było planowane na 2028 r.  

Trwają analizy. Żadna wiążąca decyzja w tej sprawie nie została podjęta. 
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2. 

Czy ENS Peaker była przedmiotem analiz i procesu certyfikacyjnego 
Rynku Mocy w 2024? 
Czy projekt przystąpi do aukcji uzupełniającej w 2025 r.?  

Projekt ENS Peaker, czyli jednostka szczytowa na paliwo gazowe w ENS 
była przedmiotem analiz i procesu certyfikacyjnego Rynku Mocy w 2022 
oraz 2023 i 2024. Nie wzięła jednak udziału w aukcji ze względu na 
niesatysfakcjonujący wynik ekonomiczny. Obecnie trwają analizy nad 
zasadnością tego kierunku inwestycyjnego, co znalazło odzwierciedlenie 
w nowej strategii. 

3. 

Na stronie internetowej https://esg.polenergia.pl/technologie-wodorowe/ 
jest zapis:  
„Zarówno istniejąca elektrociepłownia w Nowej Sarzynie, jak i 
planowane nowe bloki gazowe mają być przygotowane do spalania 
zielonego wodoru, co przyczyni się w przyszłości do budowy 
zeroemisyjnej grupy energetycznej.” (stan na dzień 07.04.2025) 
 
Proszę o informację, ile bloków gazowych oprócz ENS Picker 65MW 
było przedmiotem analiz? 
O jakiej łącznej mocy projekty są przedmiotem analiz?  
Czy są to również peakery gazowe? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

4. 

Proszę o informację czy lokalizacja pod wielkoskalowy projekt produkcji 
i magazynowania wodoru 100 MW została zabezpieczona? Jeżeli tak to 
w jakiej formie? 
Wg artykułów prasowych fabryka powstanie na terenie strefy 
ekonomicznej KSSE w dzielnicy Tucznawa w Dąbrowie Górniczej.  

Lokalizacja nie została jeszcze finalnie zabezpieczona, trwają prace w tym 
zakresie. 

5. 
Czy Projekt H2 Hub Silesia znajduje się w fazie uzyskiwania pozwoleń 
administracyjnych?  
Jaki etap jest obecnie realizowany?  

Projekt H2Silesia znajduje się w fazie pozyskiwania pozwoleń 
administracyjnych. 

6. 
Kiedy planowane jest pozyskanie decyzji środowiskowej?  Czy raport 
OOŚ jest już przygotowywany? 

Postępowanie w przedmiocie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach jest w trakcie pozyskiwania. 

7. 
Czy w 2025 r. zostanie podęta decyzja dotycząca realizacji Projektu H2 
Hub Silesia? 
Jeżeli nie, to kiedy można oczekiwać finalnej decyzji?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

8. 

Jaka stopa dyskontowa została przyjęta na potrzeby kalkulacji luki 
finansowej Projektu H2 Hub Silesia? Projekt będzie korzystał z 
publicznych środków europejskich zatem informacja ta powinna być 
ogólnodostępna.  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

9.  
Po konferencji Enlit Europe 2024 Mediolanie wskazano, że Polenergia  
„rozwija siedem projektów wodorowych i pochodnych w całej Polsce”   
Proszę o informację co to znaczy „pochodnych”? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

https://esg.polenergia.pl/technologie-wodorowe/
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10. 

Po konferencji Enlit Europe 2024 Mediolanie zostało powiedziane, że 
Polenergia:  
„rozwija siedem projektów wodorowych i pochodnych w całej Polsce”   
Proszę o informację na jakim etapie są niniejsze inwestycje? 
Czy w związku z nową strategią dosłownie wszystkie projekty są 
wstrzymane czy Spółka zakłada realizację tych ocenianych jako 
najbardziej perspektywiczne/opłacalne?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

11.  
Czy spółka analizuje wodór jako paliwo pośrednie do produkcji e-
metanolu ? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

12. 
Dla rozwijanych projektów wodorowych trwa opracowywanie KIP, 
Raportów OOŚ? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

13.  
Czy spółka pozytywnie ocenia nowe przepisy określające zasady 
funkcjonowania krajowego rynku wodoru?  

Spółka nie komentuje zmian w przepisach. 
 

14. 

Czy spółka złożyła wniosek o dofinansowanie projektu H2Silesia w 
naborze B2.1.1. Inwestycje w technologie wodorowe, wytwarzanie, 
magazynowanie i transport wodoru w formie udzielania wsparcia 
bezzwrotnego. Nabór prowadzi Bank Gospodarstwa Krajowego. 
Planowana dotacja dla Projektu to ponad 140 mln euro.  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa.  

15. 

Czy Spółka jak to zostało określone w mediach „blamażu wodorowym w 
stolicy Podkarpacia” zamierza aktywnie wspierać Miasto Rzeszów w 
transformacji energetycznej? czy Spółka planuje się wycofać z 
podpisanego w 2024 r. memorandum dotyczącym współpracy? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa.  

16. 

Jeżeli nie uda się znaleźć kupca/partnera na Projekt H2Silesia to Spółka 
planuje realizację Projektu?  
 
Podpisanie umów z Ostatecznymi odbiorcami wsparcia w naborze 
B2.1.1. planowane jest do 30 czerwca 2025 r.  

Żadne wiążące decyzje nie zostały podjęte. 

17. Czy H2Silesia ma podpisane listy intencyjne na odbiór wodoru?  Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa.  

VII. Pozostałe   

1. 

Zgodnie z nową strategią zakłada się poniesienie nakładów 
kapitałowych w wysokości ok. 4,6 mld zł. Proszę o informacje jakie są 
planowane całkowite nakłady inwestycyjne w latach 2025 – 2030 
uwzględniające wszystkie źródła finansowania.  
 
Zakładając, że Spółka będzie realizowała projekty w strukturze project 
finance przy 20-30% udziale długu całkowite nakłady inwestycyjne 
mogłyby potencjalnie wynieść nawet 20 MLD zł do 2030 r.?  

4,6 mld PLN to szacowany wkład własny jaki ma zostać wniesiony do 
projektów realizowanych w okresie strategii przez Polenergię S.A. 
Szczegółowe informacje dotyczące podziału tej kwoty na poszczególne 
zadanie inwestycyjne nie zostały opublikowane i stanowią tajemnicę 
przedsiębiorstwa. 
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2. 
Czy spółka na wzór emisji z 2022 r. i 2023 r. może przedstawić bardziej 
szczegółowe rozbicie nakładów inwestycyjnych w jakich obszarach 
będą wydatkowane środki pieniężne?  

Spółka prezentuje wszystkie informacje wymagane zgodnie z 
obowiązującymi przepisami prawa.  

3. 
Czy spółka na rozwijanych projektach spotkała się z odmową wydania 
warunków przyłączenia dla inwestycji w OZE?  
Jeżeli tak to dokładnie jakiej mocy? 

Tak, Spółka w przypadku rozwijanych projektów spotkała się z odmową 
wydania warunków przyłączenia dla inwestycji w OZE. Szczegółowe 
informacje w tym zakresie stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa. 

4. 

Inwestycja pn.: „Budowa linii Jasiniec-Grudziądz Węgrowo-Pelplin-
Gdańsk Przyjaźń wraz z budową/rozbudową stacji w tym ciągu 
liniowym” realizowana przez PSE została zakończona zatem 
wyprowadzenie mocy z Elektrowni Północ jest możliwe. 
 
Czy w 2025 roku Spółka przedstawi akcjonariuszom sposób 
wykorzystania przyłącza Elektrowni Północ?  Analizy trwają od kilku lat. 
Jeżeli nie ma możliwości to co dalej? 
(wg danych PSE, termin przyłączenia 31.12.2024 r., Moc 1 600MW). 
Spółka Polenergia Elektrownia Północ sp. z o.o. wciąż istnieje. 

Spółka rozważa różne scenariusze dotyczące wykorzystania wydanych 
WP. Trwają rozmowy z PSE. 

 

5. 
Czy Spółka przedstawi na swojej stronie internetowej informacje o 
planowanych aktywach wytwórczych poza granicami Polski?  
m.in. zakupy onshore w Rumunii i inne. 

Informacje o planowanych aktywach, które Spółka może przekazać do 
wiadomości publicznej, znajdują się są w publikowanych przez Spółkę 
raportach giełdowych. 

6. 
W jakich konkursach o dotacje z środków Unii Europejskiej spółka 
złożyła wnioski o dofinansowanie projektów inwestycyjnych w 2024 r.? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

7. 

Czy w ocenie Zarządu, Spółka realizuje wartości z strategii ESG? tzn.: 
- stosuje odpowiedzialne praktyki biznesowe z poszanowaniem szeroko 
rozumianego interesu poszczególnych interesariuszy? 
- respektuje prawa udziałowców?  
 
Wykluczenie z planowanej emisji akcji akcjonariuszy mniejszościowych 
w szczególności tych którzy brali udział w poprzednich dwóch emisjach 
jest wprost brakiem poszanowania praw akcjonariuszy. „Inwestorzy 
ESG” biorą pod uwagę aspekty środowiskowe, społeczne i zarządcze 
firmy obok ich atrybutów finansowych przy podejmowaniu decyzji, czy (i 
jak) w nie inwestować. Obecne łamanie wartości ESG jest niekorzystne 
dla obecnych mniejszościowych akcjonariuszy Spółki. 

Spółka udzielała już odpowiedzi na to pytanie. Odpowiedź znajduje się w 
raporcie giełdowym nr 30/2024 z dnia 19 czerwca 2024 roku i pozostaje 
aktualna. 
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8. 

Czy spółka złożyła wniosek o dofinansowanie z działania G3.1.4 - 
Wsparcie krajowego systemu energetycznego (Fundusz Wsparcia 
Energetyki) – Pożyczki na sieci elektroenergetyczne KPO?  
 
Czy spółka rozważa skorzystanie z środków działania G3.1.4? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

9.  

Celem Spółki, jest maksymalizacji wartości dla obecnych i przyszłych 
akcjonariuszy Spółki. Jednak w okresie około 3-4 lat wartość spółki wg 
wyceny giełdowej która odzwierciedla jej wartość spadła z 116 PLN w 
lipcu 2022 do 66,2 PLN w styczniu 2025 r. tzn. minus 42,93%. 
Uwzględniając skumulowaną inflację stopa zwrotu prezentuje się 
jeszcze gorzej, trudno tutaj mówić o dbaniu o maksymalizację wartości 
dla obecnych akcjonariuszy.  

 
Spółka nie komentuje notowań ani zmian kursu akcji. 
 

10. 

Czy w ocenie Zarządu obecna giełdowa wycena Spółki odzwierciedla jej 
wartość wewnętrzną? 

Zgodnie z art. 428 § 1 k.s.h. podczas obrad walnego zgromadzenia zarząd 
jest obowiązany do udzielenia akcjonariuszowi na jego żądanie informacji 
dotyczących spółki, jeżeli jest to uzasadnione dla oceny sprawy objętej 
porządkiem obrad. Przedmiotem pytań może być zatem wyłącznie 
przekazanie określonych informacji, a nie dokonanie przez Zarząd oceny 
lub analizy. W związku z powyższym Zarząd nie przekazuje oceny 
określonych zdarzeń. 

11. 

Zakładana w strategii na lata 2020-2024 EBITDA była planowana w 
2024 roku na poziomie ponad 400 MLN PLN natomiast realnie wyniosła 
około 642 MLN PLN (60% więcej).  
Zatem czy założenia dotyczące EBITDA w nowej strategii na lata 2025-
2030 są równie konserwatywne? Pan Prezes Wojciechowski podczas 
konferencji wynikowej za 2024 r. powiedział, że EBITDA do 2030 r. 
będzie to „przynajmniej 1,6 MLD PLN”  

Spółka zaprezentowała założenia dotyczące wyniku EBITDA w 2030 roku 
w dniu 25 marca w RB 15/2025.  

12. 

Grupa Polenergia przystąpiła do Programu Rozwoju ustanowionego w 
ramach Ramowej Umowy dotyczącej energii elektrycznej („REFA”) 
zawartej pomiędzy Brookfield Power US Holding America Co. 
(„Brookfield”) a Microsoft Corporation jak są realizowane założenia 
związane z powyższą mową? Czy planowane projekty są realizowane, 
żeby w 2026 r. dostarczyć 100 MW?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 
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13. 

Grupa Polenergia przystąpiła do Programu Rozwoju ustanowionego w 
ramach Ramowej Umowy dotyczącej energii elektrycznej („REFA”) 
zawartej pomiędzy Brookfield Power US Holding America Co. 
(„Brookfield”) a Microsoft Corporation 
 
Konkretnie jakie projekty zostaną zaoferowane w umowie (100 MW) w 
2026 r.? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. O zawarciu konkretnych 
umów przez spółki projektowe Spółka będzie informować we właściwym 
czasie oraz trybie. 

14. 

Obecnie spółka w prezentacjach na potrzeby emisji akcji przedstawia 
plany zaangażowania kapitałowego środków pochodzących z emisji a 
czy jest możliwość, żeby przedstawić, jak zarząd zamierza wykorzystać 
generowane w spółce środki?  
Roczna EBITDA za 2024 wynosi prawie 650 mln PLN czyli prawie tyle 
ile emisja akcji z 2023 r. Tak rozległy plan inwestycyjny i tak ogromne 
emisje akcji wymagają dostarczenia akcjonariuszom szerszych 
informacji związanych z wykorzystaniem generowanych w Grupie 
środków. 
 
Zgodnie z odpowiedziami na ZWZ 2024 Spółka przekazała następującą 
informację. 
„Na dalszych etapach realizacji procesu emisji Spółka nie wyklucza 
przekazania szerszej informacji na temat wykorzystania generowanych 
w Spółce środków.”  
 
Jest to szczególnie istotne dla mniejszościowych akcjonariuszy, gdyż 
zgodnie z nową strategią wkład własny do 2030 ma wynosić 4,5 MLD zł 
i głownie ma dotyczyć Bałtyk I który w zasadzie powinien wygenerować 
zapotrzebowanie na kapitał własny dopiero pod koniec obowiązywania 
strategii 2030. Do tego czasu projekty offshore Fazy I powinny 
wygenerować ogromną gotówkę w latach 2028-2030 która w zasadzie 
powinna umożliwić sfinansowanie MFW Bałtyk I z środków własnych 
Spółki.  

Spółka publikuje wszystkie niezbędne informacje, zgodnie z 
obowiązującymi przepisami prawa. 

15. 
W związku z zaprzestaniem realizacji projektów wodorowych proszę o 
informację w jaki sposób zostaną rozliczone dotacje na projekty? Czy 
spółka będzie zobowiązana do zwrotu otrzymanych dotacji? 

Wszystkie istotne informacje Spółka będzie przekazywać we właściwym 
czasie i trybie, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

16. 
mLasing sp. z o.o. (część Grupy mBank) uruchomił platformę zielona 
transformacja, czy w ramach tej współpracy udało się podpisać umowy 
na dostarczenie klientom mLeasing zieloną energię?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 
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17. 

Spółka posiada ogromny portfel projektów PV i onshore w fazie 
developmentu, co przy obecnym tempie rozwoju do zakończenia 
budowy wystarczy na kilkadziesiąt lat. Z czego wynikają tak ograniczone 
plany inwestycyjny do 2030 r. w szczególności w zakresie Projektów PV 
gdzie wydane są pozwolenia na budowę na kilkaset MW.  
Czy Spółka tak jak w poprzednich latach wciąż intensywnie rozbudowuje 
portfel projektów i dąży do jego zwiększenia?  
Czy Spółka zakłada sprzedaż części projektów w rozwoju? 

Spółka nieustannie rozwija swój portfel inwestycji znajdujących się w fazie 
rozwoju. Naszym celem jest konsekwentne prowadzenie projektów 
znajdujących się obecnie na wczesnym etapie, tak aby doprowadzić je do 
fazy RTB i tym samym umożliwić rozpoczęcie realizacji budowy. 

18. 

Na konferencji wynikowej za 2024 r. dnia 26.05.2025 Pan Prezes 
Wojciechowski powiedział, że Strategia Polenergii będzie w zasadzie 
aktualizowana co roku.  
Czy spółka wyznaczyła sobie konkretne terminy, w których informacja 
będzie przekazywana dla mniejszościowych akcjonariuszy. Obecnie 
informacja ta nie posiada żadnych szczegółowych założeń ani nie 
została oficjalnie wpisana do raportów okresowych/prezentacji 
inwestorskich.  
W zasadzie w późniejszym czasie można ona być dowolnie 
interpretowana.    
W zasadzie jak należy rozumieć te słowa?  

Wszelkie informacje o ewentualnej aktualizacji strategii będą 
przekazywane we właściwym czasie oraz trybie.  

19. 
Jak spółka zamierza wykorzystać zakupiony elektrolizer?  
Czy spółka zamierza budować farmy fotowoltaiczne w Nowej Sarzynie 
które miały zasilić elektolizer? 

O podjętych decyzjach Spółka będzie informować we właściwym czasie 
oraz trybie. 

20. 
Czy spółka ma już dokumentację projektową dla nowych bloków 
gazowych oprócz ENS Picker i przygotowuje się do pozyskania decyzji 
środowiskowych?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 

21. 

W nawiązaniu do komunikatu 8/2025 w scenariuszu podstawowym za 
udzielenie Gwarancji Back-to-Back Akcjonariuszom będzie 
przysługiwało wynagrodzenie wynikające z analizy cen transferowych. 
Proszę o informację jakie jest szacowane przez Zarząd wynagrodzenie 
na rok? 

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 
 

22. 
Czy spółka jest zainteresowana rozwoje magazynów ciepła przy 
współpracy z JST? 

Spółka prowadzi wewnętrzne analizy różnych potencjalnych kierunków 
inwestycyjnych i na obecnym etapie nie wyklucza żadnej opcji. 
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23. 

Zgodnie z prezentacją inwestorską Spółki z lutego 2024 r. planowane 
wydatki inwestycyjne do 2Q 2024 w obszarze emobility i wodoru miały 
wynieść 54 mln zł.  
 
Jednocześnie 8 lutego 2024 Spółka rozpoczęła przegląd opcji 
strategicznych i stopniowe wycofywanie się z emobility i wodoru.  
 
Proszę o informację, ile rzeczywiście środków z emisji akcji z 2023 r. 
zostało wydane w obszarze emobilty i wodoru. 
 
Czy spółka może przedstawić ostateczne wykorzystanie środków z 
emisji akcji z 2023 r.? Obecnie brak pełnych informacji.  

Spółka nie planuje publikacji szczegółowych informacji dotyczących 
ostatecznego wykorzystania środków z emisji akcji z 2023 roku. 

24. 

Zgodnie z prezentacją inwestorską Spółki z lutego 2024 r. w obszarze 
lądowe farmy wiatrowe i PV 147 mln z emisji akcji 2023 miało zostać 
przeznaczone na: 
- wydatki związane z rozwojem projektów w Polsce 
- nabycie i rozwój projektów w Rumunii  
- finansowanie fazy budowy PV Szprotawa I i II.  
 
Czy spółka może przedstawić ostateczne wykorzystanie środków z 
emisji akcji z 2023 r. w tych 3 wyszczególnionych pozycjach? Jaki jest 
udział długu w projekcie PV Szprotawa? 

Spółka nie planuje publikacji szczegółowych informacji dotyczących 
ostatecznego wykorzystania środków z emisji akcji z 2023 roku. 

25.  
Ile kolejnych środków pieniężnych tylko w zakresie rozwoju projektów 
onshore w Polsce spółka planuje wydać w latach 2025-2030?  

Informacja stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa. 



Strona 15 z 15 

Lp. Pytanie  Odpowiedź  

26.  

Spółka w 2024 r. uzasadniała ograniczenie emisji akcji dla akcjonariuszy 
mniejszościowych koniecznością elastycznego i szybkiego pozyskania 
kapitału bez konieczności przygotowywania prospektu emisyjnego. Po 
roku Zarząd Spółki sugeruje, że środki z KPO oraz emisja obligacji 
istotnie zwiększyły dostępność kapitału i obecnie nie ma decyzji o emisji 
akcji a przede wszystkim Zarządowi nie śpieszy się z emisją akcji co 
oznacza, że możną zaplanować pozyskiwanie kapitału uwzględniając 
interes akcjonariuszy mniejszościowych którzy od lat wspierają spółkę 
biorąc udział w emisjach akcji w 2022 r. i 2023 r.  
 
Inwestorzy biorący udział w emisji w 2022 r. oraz 2023 r. ponosili 
znacznie wyższe ryzyko inwestycyjne a projekty były na bardzo 
wczesnym etapie rozwoju wraz z kolejnymi emisjami ryzyko inwestorów 
jest coraz mniejsze, gdyż projekty są znacznie bardziej dojrzałe, bliższe 
realizacji oraz charakteryzują się wysoką stopą zwrotu (Opinia Zarządu). 
Powyższe oznacza, że cena emisji powinna rosnąć z każdym kolejnym 
rokiem a w obecnej sytuacji wybrani inwestorzy biorący udział w 
ostatniej emisji ponoszący relatywnie mniejsze ryzyko otrzymają akcje 
po cenie niższej niż 60 zł. (3,4 MLD / 57.914.184 akcji).  
 
Czy w przypadku emisji akcji spółka dalej zakłada wariant braku praw 
poboru dla akcjonariuszy mniejszościowych? Ostatecznie podjęta 
uchwała Walnego Zgromadzenia w zakresie emisji akcji w 2024 r. 
została zmieniona na wniosek pełnomocnika akcjonariusza 
mniejszościowego - zgodnie ze zgłoszonym wnioskiem jednak to wciąż 
ogranicza możliwość udziału w emisji akcji dla pozostałych 
akcjonariuszy mniejszościowych którzy nie byli na WZA.  
 

Podjęta w poprzednim roku uchwała Walnego Zgromadzenia wiąże się 
wyłącznie z udzieleniem Zarządowi Spółki upoważnienia do podwyższania 
kapitału zakładowego Spółki w granicach kapitału docelowego. W chwili 
obecnej żadna decyzja dotycząca emisji akcji nie została podjęta. Tym 
bardziej nie została określona również cena emisyjna akcji Spółki. 

Uchwała o upoważnieniu Zarządu do emisji akcji w granicach kapitału 
docelowego była podejmowana przez akcjonariuszy Spółki, a nie przez 
Zarząd. Każdemu z akcjonariuszy przysługiwały wszelkie uprawnienia 
związane z podjęciem uchwały, w tym określeniem jej treści. W wyniku 
skorzystania z tych uprawnień przez akcjonariuszy treść uchwały została 
zmieniona - na wniosek pełnomocnika akcjonariuszy mniejszościowych, 
zgodnie ze zgłoszonym wnioskiem. 

W chwili obecnej upoważnienie udzielone Zarządowi przez Walne 
Zgromadzenie pozostaje w mocy. W przypadku ew. jego zmian Spółka 
będzie o tym informować we właściwym czasie oraz trybie. 

 


